TOCFL華語文能力測驗正式考試將於6月21-22日舉行

TOCFL華語文能力測驗將於2025年6月21-22日舉行全國正式考試，歡迎母語非華語之人士報考。座位有限，請儘早報名！考試資訊如下：
報名資訊
1. 報名時間：2025/5/12(一) 2025/5/27(二)。
2. 追加報名時間：2025/5/28(三) 上午9:30~ 2025/5/30(五)下午3:00。無報名費優惠，增收手續費300元，且限信用卡付款。
3. 繳費時間：請於報名後三天內（含報名當天）繳費，逾期需重新報名。
4. 測驗方式：電腦測驗
5. 測驗資訊：
	測驗日期
	考試類別
	測驗等級
	測驗費用
	測驗地點

	6月21-22日
（六日）
	聽讀測驗
	CAT
	NT2,000
	【臺北】國立臺北教育大學
【臺北】國立臺灣大學
【臺北】德明財經科技大學
【桃園】中原大學
【新竹】中國科技大學新竹校區
【新竹】明新科技大學
【臺中】靜宜大學
【臺南】崑山科技大學
【高雄】正修科技大學



報名方式
1. 個人報名：請自行上網報名，報名網址：https://tocfl.edu.tw/TW/
2. 團體報名：以學校為單位，達30人即可申請團體報名，由本會安排考試中心。詳情請見官網https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/sign_up/tw/list/1。

優惠方案
1. 與本會簽署策略聯盟之所屬考生，享有九折優惠。
2. 以華語文能力測驗作為入學或畢業門檻之系所，所屬學位生享有八折優惠。
3. 上述優惠僅可擇一使用。欲取得報名費優惠，請詢問你的學校或所屬機構。

注意事項
1. 個人報名的考生，要先在報名系統「個人資料維護」上傳大頭照。大頭照審核通過後（2個工作日內），才可以報名，不能再換照片。請先確認照片有沒有符合規定。
2. 不可以帶任何金屬或電子物品進考場，例如手機、手錶、零錢、飾品等。
3. 請帶護照或居留證，不能用影本、翻拍的照片，也不能用學生證、健保卡、駕照。
4. 報名資料要和護照或居留證上的完全一樣。不能少中間名，也不能用縮寫，不然不能考試。
5. 更多考試的規則，請看TOCFL考試規則。
6. 如果報名資料和護照或居留證不一樣，請在報名截止後4天內，寫信到服務信箱(service@sc-top.org.tw)。更多說明請看更改個資。

其他重要訊息
· 正式考試日程：https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/sign_up/tw/list/1
· 預試考試日程：https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/sign_up/tw/list/2
· CAT測驗介紹：https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/test/cat
· 聽力測驗介紹：https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/test/listening
· 閱讀測驗介紹：https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/test/reading
· 口語測驗介紹：https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/test/speaking
· 寫作測驗介紹：https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/test/writing
· 考前須知：https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/sign_up/rule
· 模擬試題下載：https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/exam/test/page/1
· 線上模擬測驗：https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/exam/test/page/19
· 正式考試成績單與證書授予辦法：https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/sign_up/rule/list/1
· 其他訊息：請連結至華測會網站https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/home/index

TOCFL Formal test will be administered on June 21-22.

The formal TOCFL will be administered on June 21-22 (Sat & Sun). Non-native speakers of Chinese are welcomed to participate the test. The test seats are limited, don’t miss the chance!

Registration Information
1. Registration Period：May 12, 2025（Mon.）~ May 27, 2025（Tue.）
2. Extended Registration Period：9:30am on May 28, 2025（Wen.）~ 3:00pm on May 30, 2025（Fri.）. Only credit card payments will be accepted, no discounts will be available, and an additional NT$300 processing fee will be charged.
3. Payment Deadline: Please complete the payment within three days of registration (including the day of registration). Late payments will require re-registration.
4. Test Format：Computer-based
5. Test Information：
	Test Date
	Test Type
	Test Level
	Test Fee
	Test Location

	June 21-22（Sat- Sun）
	Listening and Reading
	CAT
	NT2,000
	【Taipei】國立臺北教育大學
【Taipei】國立臺灣大學
【Taipei】德明財經科技大學
【Taoyuan】中原大學
【Hsinchu】中國科技大學新竹校區
【Hsinchu】明新科技大學
【Taichung】靜宜大學
【Tainan】崑山科技大學
【Kaohsiung】正修科技大學



How to register
Please register online at：https://tocfl.edu.tw/TW/

Discount Offers
1. Test-takers enrolled in institutions that have signed a strategic alliance with SCTOP will receive a 10% discount.
2. Degree students from departments that use TOCFL as an admission or graduation requirement will receive a 20% discount.
3. Only one of the above discounts can be applied per order. To obtain a registration fee discount, please consult your school or institution.
Important Notes
1. Test-takers who register individually must upload a headshot in the "Personal Information" section. You can register only after your headshot is approved (within 2 working days), and the headshot cannot be changed later. Please check that your headshot meets the headshot requirements.
2. You are not allowed to bring any metal or electronic items into the test room, such as mobile phones, watches, coins, or jewelry.
3. Please bring your passport or ARC. Photocopies, photos of ID, student ID cards, health insurance cards, and driver’s licenses are not accepted.
4. The information you enter must be the same as on your passport or ARC. Do not leave out your middle name or use abbreviations. Otherwise, you cannot take the test.
5. For more test rules, please see the TOCFL Test Regulations.
6. If your registration information is different from your passport or ARC, please email to service@sc-top.org.tw within 4 days after the registration deadline. For more details, Please see Modification of Personal Information.

Other Important Information
·  Formal Test Schedule: https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/sign_up/tw/list/1 
· Pilot Test Schedule: https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/sign_up/tw/list/2
· CAT Introduction: https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/test/cat
· Listening Test Introduction: https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/test/listening
· Reading Test Introduction: https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/test/reading
· Speaking Test Introduction: https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/test/speaking
· Writing Test Introduction: https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/test/writing
· Important Information before test: https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/sign_up/rule
· Mock test Free Download: https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/exam/test/page/1
· Online mock test: https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/exam/test/page/19
· TOCFL Issuance of Certificates Regulations: https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/sign_up/rule/list/1
· For more information：Please link at https://tocfl.edu.tw/tocfl/index.php/home/index
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